
Referat af afdelingsbestyrelsesmøde d. 8 november 2022 

 

Til stede: Gitte, Mette, Tom, Mathilde og Ronja Frida (ref.) 

1. Valg af ordstyrer: Mathilde 

2. Godkendelse af dagsorden: Godkendt 

3. Hjertestarter: Der er ansøgning ved Trygfonden d. 1. marts, så vi prøver endnu 

engang om vi kunne være heldig, Tredje gang er jo som bekendt lykkens gang. Hvis 

det ikke lykkes af få en igennem Trygfonden, overvejer vi om vi selv skal investere i 

en. Tanken er, at den skal hænge udenfor ved varmemesterkontoret. 

4. Udsugning/emhætte: Der arbejdes stadigvæk hårdt på sagen. 

5. Træfældning/nye træer: Der er blevet fældet en del træer efter vores 

gårdvandring, hvor vi lagde planer for hvilke træer der skulle fældes. Der er nu 

påbegyndt plantning af nye træer, hvilket snart forventes færdigt i denne omgang. 

6. Seminar: Afdelingsbestyrelsen har været på seminar der omhandlende 

serviceplaner, indflyttermapper og KFUM’s sociale arbejde. Det er hovedbestyrelsen 

der hvert år inviterer afdelingsbestyrelserne på seminar. 

7. Evt.: Næste afdelingsmøde er rykket til søndag d. 4/12, vi tager imod beboer 

henvendelser kl. 18.30-19.00. 

 

Afdelingsbestyrelsen 


